
                                                                Protokół Nr 9/05 
                      z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 
                    Rady Miejskiej Białogardu odbytego w dniu 5.lipca 2005 roku 
 
Obecni według załączonej listy. 
 
Porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
2. Omówienie i zaopiniowanie wykazu nieruchomości przeznaczonej do zbycia  
    w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, ulica 1 Maja, obręb 06, działka  
    nr 333/6 i 333/7 o pow.414 m2. 
3. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad 
    utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Białogard.    
4.Przedstawienie przedłożonych potrzeb wykonania ulic i chodników zgłoszonych 
    przez mieszkańców.   
5.Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przebieg posiedzenia był następujący: 
 
Ad 1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący Komisji – Bogdan Zurawski. 
 
Przegłosowano porządek posiedzenia: 
za – 10, przeciw – 0 , wstrzymało się – 0. 
 
Ad 2 Omówienie i zaopiniowanie wykazu nieruchomości przeznaczonej do zbycia 
         w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, ulica 1 Maja, obręb 06, działka 
        nr 333/6 i 333/7 o pow.414 m2.  
 
Wykaz przedstawiła, Krystyna Milewska - naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami. 
 
Wykaz przegłosowano: 
za- 9, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 
Opinia pozytywna. 
 
Ad 3 Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad  
        utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Białogard.  
 
Projekt uchwały omówiła Mariola Barcickia, zastępca naczelnika Wydziału 
Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska. 
Przedłożony projekt ma na celu kompleksowe uregulowanie zasad utrzymania czystości 
i porządku na terenie miasta Białogard, zastępując cztery dotychczas obowiązujące uchwały 
Rady z lat 1998 i 1999. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Państwowy Powiatowy Inspektorat 
Sanitarny w Białogardzie z zastrzeżeniem , że nie zawiera uregulowań dotyczących szaletów 
publicznych. 
Był rozpatrywany na Sesji w dniu 24 maja 2005 r. i został wycofany po przegłosowaniu 
z dalszego omawiania celem omówienia zgłoszonych uwag na Komisjach Rady. 
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Zgłoszone na Sesji uwagi zawiera załączony do protokołu wyciąg z protokołu Sesji Rady. 
Zdaniem referującej projekt do uchwały powinien być dopisany słowniczek. 
Powinna zostać ona rozpowszechniona wśród mieszkańców poprzez np. ulotki doręczone 
pocztą. 
 
Dyskusja: 
 
A.Adamczewski – potrzebna jest informacja o przeprowadzonych kontrolach eksploatacji 
szamb, gdzie je przeprowadzono i co dalej zamierza się robić z szambami. 
 
Wniosek przegłosowano: 
za – 9 ( jednogłośnie ). 
Wniosek przeszedł. 
 
A.Świrko – powiedział, że mieszkańcy na pewno woleli by mieć kanalizację niż szamba. 
Wiąże się jednak to z kosztami. Równolegle trzeba pomyśleć o możliwościach skredytowania 
podłączeń  posesji do kanalizacji.  
Trzeba także stworzyć i upowszechnić model odbioru psich odchodów. 
 
B.Żurawski – należało by opracować i skierować do mieszkańców apel w sprawie 
utrzymania porządku i czystości. 
 
A.Świrko – przedstawić propozycje sytemu zbierania odchodów psich  na terenie naszego 
miasta. Jest to wniosek. 
Wniosek przegłosowano: 
Za – 8, przeciw – 0 , wstrzymało się – 1. 
Wniosek przeszedł. 
Komisja wnosi także, aby w Gminnym Funduszu Ochrony Środowiska corocznie była 
zapisana kwota przeznaczona na edukację ekologiczną w szkołach. 
Wniosek przegłosowano: 
za - jednogłośnie. 
Wniosek przeszedł. 
  
Ad 4 Przedstawienie przedłożonych potrzeb wykonania ulic i chodników zgłoszonych  
         przez mieszkańców. 
 
Wykaz omówił Waldemar Marczyk, naczelnik Wydziału Infrastruktury. 
Najgorsza sytuacja jest na ulicy Królowej Jadwigi i ulicy Chocimskiej. 
 
Dyskusja: 
 
A.Świrko –po raz kolejny proponuje , by na osiedlach jednorodzinnych budować drogi 
jednokierunkowe, chodniki też lokalizować po jednej stronie. 
 
K.Sosnowski – powiedział że w poprzednich latach dużo wykonano chodników i ulic a teraz 
nic nie robi się w tym zakresie. 
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B.Żurawski – powiedział, że Komisja będzie nadal wnosić i domagać się zwiększenia kwot 
na remonty dróg. 
 
A.Swirko – trzeba określić pewien wzorzec działania w tym zakresie.  
Ustalić zasady i kierunki naszej polityki. Trzeba powrócić do koncepcji zmiany organizacji 
ruchu w mieście. 
 
P.Barańczuk –przy uchwalaniu budżetu jasno powiedziano, że budżet jest Burmistrza. 
Dajmy Burmistrzowi więc wolną rękę do działania i niech on ponosi odpowiedzialność  
za podejmowane decyzje. 
 
A.Gajlewicz – powiedział, że wnioski Komisji i tak nie są realizowane. 
Proponuje, aby odbyć wspólne spotkanie w miesiącu sierpniu 2005r z udziałem Burmistrza 
Miasta, skarbnika Miasta, Starosty Powiatu, Dyrekcji Dróg Wojewódzkich i Powiatowych 
celem ustalenia  hierarchii potrzeb i kategorii wyboru chodników i dróg do remontu 
( jakie potrzeby a jakie możliwości ), ustalenia zasad ich finansowania i zabezpieczenia  
stosownych kwot w budżetach na dany rok na realizacje wskazanych zadań. 
Wniosek przegłosowano:  
aa – jednogłośnie . 
Wniosek przeszedł. 
 
Komisja zapoznała się z przedłożonym wykazem potrzeb i przyjęła wykaz do wiadomości. 
Jednocześnie Komisja wnosi o przeznaczenie kwoty rzędu 150-200 tysięcy złotych  
na uzupełnienie remontów chodników jeszcze w tym roku budżetowym. 
Wniosek przegłosowano: 
Za – 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 
Wniosek przeszedł. 
 
Ad 5 Sprawy różne. 
 
Nie zgłoszono. 
 
Ad 6 Zamknięcie posiedzenia. 
 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie zakończono. 
 
Protokółowała. D.H.-Sz.                                    Przewodniczący Komisji: 
 
                                                                                Bogdan Żurawski 
 


